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Kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

"Alanyi jognak tekintik-e még az Internet-hozzáférést?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Hiller István oktatási és kulturális miniszterhez . A kérdésre
írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az MSZP programja a következőket mondta :

„az internet-hozzáférést alanyi jognak tekintjük, amelynek érvényesüléséért újabb lépéseke t
teszünk. Teszünk a digitális írástudatlanság felszámolásáért . Az informatikai eszközök
elterjedését az európai szabályoknak megfelelő kedvezményekkel ösztönözzük. "

Mit tettek e vállalás terén az oktatásban a diákok, a pedagógusok, az oktatók körében ?

Ha ezen a téren nem tudnak eredményt fölmutatni, tervezik-e 2014-ig az ígéretük beváltását ?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2008 . december 19 .

Révész Máriusz
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